
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 15. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 696
I ministerens pressemeddelelse af 13. august 2014 om asylansøgere fra Eri-
trea (http://www.justitsministeriet.dk/nyt-og-presse/pressemeddelelser/2014/
minister-s%C3%A6tter-ind-over-stigning-af-asylans%C3%B8gere-fra-eritrea)
fremgår det, at Justitsministeriet er i tæt dialog med myndighederne i Norge,
Holland og Tyskland om stigningen i antallet af eritreanske asylansøgere. Vil
ministeren indlede en tilsvarende dialog med myndighederne i vores naboland
Sverige, hvor Migrationsverket melder om en stor stigning i antallet af eri-
treanske asylansøgere, og hvor man har opsamlet viden om forholdene i Eri-
trea, som det fremgår af artiklen af 19. juni 2014 på Migrationsverkets hjem-
meside (http://www.migrationsverket.se/Om-Migrationsverket/For-press/Inter-
nationella-flyktingdagen.html)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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